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§ 14 
Skrivelse om att staden ska rädda kulturhistoriskt viktig 
del av Spånga. Svar på skrivelse  
FSK 2024/368 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner fastighetskontorets 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 

 

Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Hansi Karppinen (L) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

  
Liberalerna är glada att den nuvarande fastighetsägaren har 
tagit sitt ansvar efter stora påtryckningar från både 
Liberalerna och boende i Spånga. Vi beklagar dock att det 
nuvarande styret valt att inte agera för att rädda fastigheten 
från den försummelse som vi fått ta del av. 
 
Staden har flera kulturhistoriskt viktiga fastigheter både i 
innerstaden som i ytterstaden, att dessa ska tillåtas förfalla 
eller vanvårdas på grund av byråkrati anser vi är inte 
acceptabelt. 
  
Vi kommer att följa hur fastigheten rustas upp och hoppas att 
ägaren vårdar denna för Spånga viktiga byggnad även för 
framtiden. 

 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2024/368-2 (Godkänd - R 1) Skrivelse om att staden 
ska rädda kulturhistoriskt viktig del av Spånga. Svar på 
skrivelse 

 FSK 2024/368-1 Bilaga 1 Skrivelsen 
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